
 

   Protokoll 17 

   Sammanträdesdag Sida 1 (3 ) 

   2017-09-04   

 

ORDINARIE STYRELSESAMMANTRÄDE 

Plats:  Senioren, Hässleholm 

Närvarande: 

Ordförande: Lena Grevesmühl Råvik 

Ledamöter: 

Vice ordförande Hans Danielsson 

Sekreterare Arne Huléen 

Kassör  Lena Kvist 

  Judit Olsson 

  Hem Mathiasson 

  Anita Berg 

  Kjell Håkansson 

  Dan Persson 

  Margareta Svensson 

Ej närvarande Krister Persson  

§ 1 Sammanträdet öppnas 

 Ordföranden hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat. 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§ 3 Justering av protokoll 

Protokoll från ordinarie sammanträde 2017-08-07 justerades och lades till 

handlingarna. 

§ 4 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Judit Olsson. 

§ 5 Föreningens valberedning 

Valberedningen besökte styrelsen och informerade om sitt arbete. 

 



§ 6 Ordföranden informerar                                                                              Sida 2 

 * Lokalbokningar för 2018 inlämnade. 

 

 * Funktionärsträff 2017-09-26. 

 Beslut: Margareta Svensson samordnar. Medhjälparna träffas i Senioren kl 1700. 

 

 * DM i bridge 2017-09-16. 

 Äger rum på T4. 47 par är  anmälda. 

 

 * Citylördag 2017-09-30. 

 Beslut: Föreningen deltar inte. 

 

 * Julskyltning 2017-12-03. 

Beslut: Föreningen skall deltaga. 

 

* Ordförandekonferens 2017-10-12 i Lund. 

Beslut: Deltagare Hans Danielsson, Arne Huléen samt preliminärt Lena Kvist och 

Kjell Håkansson. 

 

* Konferens 2017-10-16 i Eslöv angående ”Nya åldrandet”. 

Beslut: Hans Danielsson deltar. 

§ 7 Samorganisationens styrelsemöte 

Hans Danielsson rapporterade bl a om ekonomin, Event 2017-09-28 samt att 

Yngve Gustafsson, som skulle hållit föredrag på Kurhotellet Tyringe, nu kommer 

att hålla detta möte i Hässleholm 2017-10-26. 

Vidare redogjorde Hans Danielsson för den besittningsrätt som gäller för 

medboende partner till den som vårdas på särskilt boende. 

§ 8 Seniorevent 2017-09-28 

Beslut: Krister Persson håller i samordningsmötet. 

 

* Hans Danielsson har gjort utkast till artikel i News 55. 

Beslut: AU bearbetar utkastet som sedan tillsänds styrelsen för yttrande. 

§ 9 Ärenden från AU 

* Frågan om föreningen skall anpassa Förbundets Normalstadgar för Förening till 

egna stadgar. Frågan är avgjord vid årsmöte 2015 där det beslutades att 

normalstadgarna skall gälla. 

 

* Enkätuppföljning. 

Beslut: Judit Olsson redovisar resultatet av enkäten på nästa onsdagsträff.  



 

 * Politikerkontakt samt Hearing:                                                                       Sida 3 

Beslut: att tillfråga Pauli Petersson om han kan ta på sig att organisera Hearingen i 

Röda Salongen. 

§ 10 Rapport från kontaktpersoner 

Judit Olsson rapporterade från friskvårdsgruppen. Vissa gympapass kommer att 

genomföras på Hälsoprofilen när ordinarie ledare har förhinder. I vattengympan 

finns det nu ytterligare tider att tillgå i bassängen, det fordras dock 15 deltagare 

för att kunna starta en ny grupp. 

 

* Kjell Håkansson rapporterade från Medlemsvårdskommittén. 

Han lämnade rapport om Äldreutflykten, om ekonomin i kommittén och om 

utflykten 2017-09-22 till Kulturen i Lund. 

§ 11 Ekonomi 

Kassören lämnade Rapport om Resultat- och Balansräkning, de ligger i fas med 

budget.  

25 medlemmar har ännu ej betalat medlemsavgift för 2017. Efterforskning pågår. 

§ 12 Övriga frågor 

Intet. 

§ 13 Nästa styrelsemöte 

Måndagen 2017-10-02 kl  0900-1100  i Senioren. 

§ 14 Avslutning 

Ordföranden tackade deltagarna och avslutade mötet. 

Vid protokollet              Justeras 

 

Arne Huléen              Judit Olsson 

Sekreterare                                                                 Justerare 

 

Justeras 

 

Lena Grevesmühl Råvik 

Ordförande 


